
 

Protokół Nr XLII/2017 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 30.10.2017 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

Ad. 1 

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 14.30 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach / zał. nr 1, 2, 3, 4/. Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał /na stan 14 – obecnych 13 radnych/. 

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie w 

następującym brzmieniu: 

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2017 rok, 

b/ określenia  wysokości  stawek   opłaty targowej w Gminie Lipusz, 

c/ określenia wysokości stawki opłaty miejscowej w Gminie Lipusz oraz określenia zasad 

ustalania i poboru tej opłaty, 

d/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

e/ określenia wysokości stawek podatków lokalnych w Gminie Lipusz oraz zwolnień 

w podatku od nieruchomości, 

f/ zmieniająca uchwałę Nr XIII/74/2015 Rady Gminy Lipusz z dnia 12 listopada 2015 r. 

 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.  

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski. 

6. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zapoznał się z treścią protokołu z XLI sesji Rady 

Gminy odbytej dnia 16.10.2017 r. Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi i zastrzeżenia, 

których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.2 

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy  /zał. nr 5 do prot./. 

 

Ad.3  

Radni nie zgłosili interpretacji i wniosków. 

 

Ad. 4a 

Przewodniczący Rady- odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2017 rok.  

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt.  



Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 6 do prot./. 

 

Ad.4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia  wysokości  stawek   

opłaty targowej w Gminie Lipusz, 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 7 do prot./. 

 

 

Ad.4c 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w określenia wysokości stawki opłaty 

miejscowej w Gminie Lipusz oraz określenia zasad ustalania i poboru tej opłaty, 

Omówienia uchwały dokonał Wójt 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 8 do prot./. 

 

 

Ad.4d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych, 

Omówienia uchwały dokonał Wójt 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 9 do prot./. 

 

 

Ad.4e 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatków lokalnych w Gminie Lipusz oraz zwolnień w podatku od nieruchomości, 

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 10 do prot./. 

 

 

 

 



Ad.4f  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w zmieniająca uchwałę Nr XIII/74/2015 Rady 

Gminy Lipusz z dnia 12 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych. 

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 11 do prot./. 

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady  odczytał pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kościerzynie 

przedstawiające informacje o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2017 r. 

pracownika Urzędu Gminy /zał. nr 12 do prot./. oraz pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego 

w Kościerzynie przedstawiające informacje o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 

2016 i 2017 r. pracowników Urzędu Gminy. /zał. nr. 13 do prot./. 

 

Wójt – odczytał pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Chojnicach w spr. oświadczenia 

majątkowego za 2016 r. /zał. nr 14 do prot./. oraz pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego  

w Kościerzynie w spr. oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Gminy za 2016 r. /zał. 

nr 15 do prot./. 

 

Wójt- poinformował radnych o tegorocznych zmianach w przebiegu uroczystości 

zaplanowanych na dzień 11 listopada br.   

 

Radny  Robert Ebertowski- pełniący funkcję Prezesa LGD Stolem omówił w formie prezentacji  

stan wdrażania Lokalnej Strategii Rozwoju LGD Stolem na lata 2016-2023. 

 

Radny Henryk Litwiński –poinformował, że na polu przy ul. Lipowej stoi niesprawna lampa.  

W dalszej wypowiedzi radny zapytał natomiast o powalone drzewo po nawałnicy przy  

ul. Młyńskiej. Czy znajduje się ono przy drodze powiatowej?.  

 

Wójt: w odpowiedzi Wójt podziękował za zgłoszenie oraz potwierdził lokalizację drzewa przy 

drodze powiatowej. 

 

Radny Ryszard Ostrowski – zgłosił, że w drodze pomiędzy ul. Targową a ul. Sędzickiego 

znajduje się  dwie duże dziury, które wymagają naprawy, gdyż tworzą się tam kałuże. W dalszej 

wypowiedzi radny poinformował, że deptak przy ul. Targowej jest pokryty liśćmi i należałoby 

uporządkować ten teren jeszcze przed 1 listopada.   

 

Wójt : Obecnie warunki atmosferyczne nie pozwalały na naprawę dróg, jednakże w kolejnych 

dniach warunki maja być lepsze więc postaramy się to zrobić. 

 

 

 

 

 



W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 1525. 

 

 

 

   Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

 

 Aneta Spychalska                              Janusz Wawer 

 

 


